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Abstract (en)
[origin: US4754109A] A compressed dielectric gas high-tension circuit breaker comprising: a fixed assembly comprising main contacts and arcing
contacts; a moving assembly comprising main contacts and arcing contacts; a blast chamber comprising a piston which moves on separation of the
contacts to urge compressed blast gas towards a blast nozzle situated in the zone where an arc is struck; and a thermal volume; wherein the thermal
volume is in communication with the downstream portion of the blast nozzle via channels and passages extending the path between the thermal
volume and said nozzle, said communication being closed by a calibrated non-return valve which opens only when the pressure in said channels
and in said passage reaches a threshold value, said non-return valve closing the passage between the blast chamber and the nozzle when said
communication is opened.

Abstract (fr)
Disjoncteur à haute tension à gaz diélectrique sous pression du type comprenant: un ensemble fixe comprenant des contacts principaux et des
contacts d'arc, un ensemble mobile comprenant des contacts principaux et des contracts d'arc, une chambre de soufflage comprenant un piston se
déplaçant à la séparation des contacts et poussant du gaz comprimé de soufflage vers la buse située dans la zone où se forme l'arc et un volume
thermique caractérisé en ce que le volume thermique (36) est en communication avec la partie aval de la buse (19) de soufflage par des canaux
(7) et passages (8) allongeant le chemin entre le volume thermique et ladite buse, ladite communication étant obturée par clapet (21) calibré qui ne
s'ouvre que lorsque la pression dans lesdits canaux et passage atteint une valeur de seuil, ledit clapet obturant, lorsque ladite communication est
ouverte, le passage (24) entre la chambre de soufflage (25) et la buse.
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